

Commitment Letter

Shenzhen Inovance Technology Co., Ltd:

I personally make the following promises according to the investigation to your company, including but not limited to related visiting, interview, or conversazione.

1. Do not inquire any prominent undisclosed information intentionally, and do not contact or inquire other employee except the appointed representative unless receiving Inovance's permission.
2. Do not leak any prominent undisclosed information obtain from the investigation. Do not make use of the prominent undisclosed information to buy or sell Inovance's shares or provide other people advice to buy or sell Inovance's shares in public market.
3. Do not adopt any prominent undisclosed information obtain from the investigation to any kind of investment value analysis report or news report.
4. Do make a clear indication of the material source and do not use untrue stuff in the investment value analysis report or news report, which are refer to earnings forecast and share price forecast.
5. Do inform Inovance at least two days before the release of investment value analysis report, news report or other fundamental information, in the meanwhile, do ensure its reality and realness.
6. If I breach above promises, I will take the related legal responsibility.
7. The commitment letter is limited only to my investigation activities to Shenzhen Inovance Technology Co., Ltd. Date : _____

Promisee :

ID Number:

Company:

Mobile Phone:

承 诺 书

深圳市汇川技术股份有限公司：

本人将对你公司进行调研（或参观、采访、座谈等），根据有关规定做出如下承诺：

（一）本人承诺在调研（或参观、采访、座谈等）过程中不故意打探你公司未公开重大信息，未经你公司许可，不与你公司指定人员以外的人员进行沟通或问询；

（二）本人承诺不泄漏在调研（或参观、采访、座谈等）过程中获取的你公司未公开重大信息，不利用所获取的未公开重大信息买卖你公司证券或建议他人买卖你公司证券；

（三）本人承诺在投资价值分析报告、新闻稿等文件中不使用本次调研（或参观、采访、座谈等）获取的你公司未公开重大信息；

（四）本人承诺基于本次调研（或参观、采访、座谈等）形成的投资价值分析报告、新闻稿等文件中涉及盈利预测和股价预测的，注明资料来源，不使用缺乏事实根据的资料；

（五）本人承诺基于本次调研（或参观、采访、座谈等）形成的投资价值分析报告、新闻稿等文件（或涉及基础性信息的部分内容），在对外发布或使用至少两个工作日前知会你公司，并保证相关内容客观真实；

（六）本人如违反上述承诺，愿意承担由此引起的一切法律责任；

（七）本承诺书仅限于本人对你公司调研（或参观、采访、座谈等）活动，时间为：

_____。

承诺人：

身份证号码/通行证号码：

单位：

手机：